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Raadadviescommissie Ruimte 

(14591\....) 
 
 

BESLUITENLIJST 
 
Datum  : donderdag 8 maart 2012 
Tijd  : 19.30 uur 
Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 
 
Aanwezig : De heer A. Overheul (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg  
    (raadslid GBN), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN), de heer P.J. Scheurwater  
    (raadslid CDA), de heer H.P. van Haaften (burgercommissielid CDA), de heer  
    L.D. van Lith (raadslid VVD), de heer A.G.A. van de Geijn (burgercommis- 
    sielid VVD), de heer T. Kool (raadslid SGP), de heer G.J. van Weelden  
    (raadslid SGP), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), de heer M.W.M.  
    Jansen (plaatsvervangend burgercommissielid PvdA), de heer F.A. Beukers  
    (raadslid LB), mevrouw A.R. Schut (burgercommissielid LB), de heer drs.  
    E.J. van Tellingen (onafhankelijk raadslid VT), de heer K.G. Steenbergen  
    (raadsgriffier), de heer S. van den Heuvel (wethouder), de heer J.C. Koedam  
    (wethouder) en de heer ing. H.A. Verwoert (wethouder). 
Afwezig m.k. : de heer J. Andriesse (burgercommissielid PvdA) en de heer J.G. van Maanen  
    (burgercommissielid SGP). 
 
Nr. Omschrijving agendapunt 
1. Opening 
 De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. 

 
2. Spreekrecht burgers 
 In deze vergadering is gebruik gemaakt van het spreekrecht door: 

- Mevrouw I.E.C. Arisse m.b.t. een niet geagendeerd onderwerp           
(plaatsing UMTS-mast aan de Akkersestraat te Ophemert) 

- De heer Mr. G. Golstein m.b.t. een niet geagendeerd onderwerp            
(verhuur percelen gemeentegrond en landschapsinrichting) 

3. Vaststelling agenda 
 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 
4. Besluitenlijst van de vergadering van 2 februari 2012 (inclusief de Lijst 

toezeggingen) 
 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

 
5.1 Lijst ingekomen stukken 
 De heer Beukers (LB) verzoekt om Memo B2 (intentieovereenkomst 

ontwikkeling Bitumarinterrein) in de volgende raadcyclus te agenderen voor de 
raadadviescommissie Ruimte als bespreekstuk. 
De heer Kool (SGP) verzoekt de wethouder om een afschrift te mogen ontvangen 
van de beantwoording door het college van C-84 (verzoek om verkeersmaatregelen 
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op korte termijn ter bevordering van de verkeersveiligheid Bommelsestraat 
Ophemert) 
Wethouder Koedam zegt dat het hier een brief betreft die aan het college is 
gericht en in afschrift aan uw gemeenteraad is gezonden. Het heeft onze aandacht 
en we zijn hiermee ook aan de slag. Als er meer duidelijkheid is en dit tot actie 
dient te leiden zal daar ook een prijskaartje aan hangen, waarvoor ik terugkom bij 
uw gemeenteraad. 
Toezegging wethouder Koedam: zodra er een beantwoording uitgaat naar de 
Belangengroep Bommelsestraat Ophemert Veilig, zal er ook een afschrift worden 
verstrekt aan de raad- en commissieleden. 

Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Ruimte als 
hamerstuk voor de raad worden geagendeerd, waarbij Memo B2 in de volgende 
raadcyclus zal worden geagendeerd als bespreekstuk in de raadadviescommissie 
Ruimte. 
 

5.2 Mededelingen 
- portefeuillehouders 
- commissieleden 
- regionale samenwerking 

 Wethouder Koedam heeft een paar mededelingen: 
� Wegennetvisie: deze is vastgesteld en aangeboden aan de 

gedeputeerde. Het betreft een visie op de ontwikkeling en aanpak 
van de problemen m.b.t. het lokale/regionale wegennet. Daarin 
zitten 3 locaties/routes waar wij als gemeente direct belang bij 
hebben. In willekeurige volgorde: - de toename van het aantal files 
op de A15 van Deil richting Tiel, - de Steenweg tussen 
Waardenburg en Meteren en – de gewenste verkeersverbinding 
tussen Passewaay Tiel en Geldermalsen. Die zullen de komende 
jaren aangepakt worden. 

� Brede Doel Uitkering: gelden vanuit het Rijk naar de Provincie ter 
bevordering van het Openbare Vervoer en lokale/regionale 
projecten verkeersveiligheid. De regering heeft op deze gelden 
gekort. Dit houdt in dat er nu nog Provinciaal 9 miljoen beschikbaar 
is voor cofinanciering, maar dat dit voor volgend jaar nog maar 3 
miljoen zal zijn en het jaar daarna naar verwachting op 0 uit komt. 
We zullen er dus rekening mee moeten houden dat cofinanciering 
door de Provincie tot het verleden gaat behoren en dat we projecten 
die nu nog in de planning zitten versneld een vervolg zullen moeten 
geven als we nog aanspraak willen maken op de BDU-gelden. 

� Heesseltsche Uiterwaarden: hij verwijst naar de door hem verstrekte 
Memo met informatie hierover. Spijtig dat de gebeurtenissen 
hebben plaatsgevonden, zoals ze zijn plaatsgevonden. Er is op dit 
moment nog steeds niets aan de hand, anders dan dat de 
Staatssecretaris aan het nadenken is over bezuinigingen en er 
volgende maand vervolgoverleg over plaatsvindt. 

 
Wethouder Verwoert meldt dat recent onderzoek van de Kamer van Koophandel 
is uitgevoerd naar de investeringsvriendelijkheid van Gelderse bedrijventerreinen. 
Voor onze gemeente is daarin meegenomen Industrieterrein Slimwei, die mede 
door allerlei economische redenen en doordat we een laag bebouwingspercentage 
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toestaan en handhaven, gemiddeld scoort. We zullen dit nader bezien en de 
uitkomst meenemen in de actualisatie van de bestemmingsplannen. 
  
De heer Kool (SGP) reageert op de mededeling van wethouder Koedam m.b.t. het 
groot onderhoud aan de Steenweg in Waardenburg. Hij verwacht veel problemen 
met het doorgaande verkeer tijdens de onderhoudswerkzaamheden. Met name de 
omleidingroute door het buitengebied voor het vrachtverkeer zal veel schade 
toebrengen aan die wegen en bermen. Is er met de Provincie al afspraken gemaakt 
over een tegemoetkoming in de kosten die daaruit voortvloeien voor later herstel. 
Wethouder Koedam antwoordt dat dit ook onderwerp van bespreking is, maar er 
spelen nog meer zaken die besproken worden. 
 

6. Stukken ter advisering 
6.1 Voorstel tot vaststelling van het Bestemmingsplan Haaften-Noord 

(2012-02-11425) 
Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 
6.2 Voorstel om de opbrengst van de grondexploitatie Haaften-Noord in te brengen als 

aanvullende dekking voor de realisatie van het Kulturhus in Haaften  
(2012-02-9892) 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

6.3 Voorstel tot het beschikbaar stellen van een krediet van € 503.000,= voor het 
bouw- en woonrijpmaken van de nieuwbouwlocatie CBS de Klingelenberg Tuil en 
de aanleg van de ontsluitingsweg (2012-02-13713) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

6.4 Voorstel tot vaststelling van de Bouwverordening Neerijnen 14e wijziging 
overeenkomstig de bijgevoegde Bouwverordening Neerijnen met bijlage  
(2012-02-14047) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
 

7. Rondvraag 
 De heer Van Lith (VVD) heeft vernomen dat er een afbuiging komt van de 

Betuwelijn naar het zuiden. Hij wenst hierover graag meer informatie in deze 
commissie, vooral met betrekking tot de status van de plannen, de planning en de 
gevolgen voor de burgers van onze gemeente. 
De heer Nijhoff (GBN) vraagt waarom er bij ons geen informatieavond is 
gehouden en wel aan de andere kant van de Betuwelijn. 
De heer Van Lith (VVD) zegt dat de afbuiging over ons grondgebied gaat, daar 
kunnen we zelf naar verwachting weinig aan doen, maar wellicht valt daar voor 
Neerijnen wel een treinstation Waardenburg uit te onderhandelen. 
De heer Kool (SGP) zegt dat er in Tricht al veel commotie is over überhaupt de 
hoeveelheid treinverkeer. Wij zijn blij dat de hoeveelheid geluidsoverlast bij 
Waardenburg is afgenomen door geluidsarm maken van de viaduct. Maar sommige 
wilde aantallen over de toename van het treinverkeer kan nogal wat betekenen, met 
name over de hoeveelheid goederentreinen die naar het zuiden (zullen) gaan. Dus 
als er dan toch een informatieavond komt dan die prognose ook graag meenemen. 
Wethouder Koedam antwoordt dat de wegen van ProRail soms ondoorgrondelijk 
zijn. Zij organiseren zelf de informatieavonden, daar hebben wij als gemeente geen 
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bemoeienis mee c.q. inspraak in. De te realiseren “boog” gaat grotendeels over ons 
grondgebied, waardoor hij zal pogen bij ProRail om ook een informatieavond in 
onze gemeente geregeld te krijgen. Dit zal waarschijnlijk niet op korte termijn 
kunnen plaatsvinden, daar de exacte tracering van de boog nog niet bekend is. Het 
betreft hier een intensivering van het bestaande spoor, dus geen verdubbeling o.i.d. 
Als college zijn we ons bewust van het feit dat ProRail ons straks nodig heeft voor 
het verlenen van de noodzakelijke planologische procedures, wat ruimte biedt voor 
het voeren van onderhandelingen met ProRail. 
De heer Kool (SGP) geeft nog maar eens aan dat de informatieverstrekking van 
ProRail naar de burgers van Waardenburg toch echt tekort schiet. 
Toezegging wethouder Koedam: wij zijn op dit moment niet de juiste personen 
om er verder over te praten, we wachten eerst de materiele plannen van ProRail af 
en de voorbereiding van de besluitvorming door het Ministerie. Zodra er meer 
informatie bekend is en er prognoses beschikbaar zijn voor de toename van het 
goederen- en personenvervoer op het spoor door onze gemeente zal hij trachten om 
een poging te doen om die gegevens aan de raad- en commissieleden te 
verstrekken op een paar A-4tjes. 
 
De heer Nijhof (GBN) zegt dat aan de Steenweg in Waardenburg ter hoogte van 
de bushalte de straatverlichting zeker 6 weken niet heeft gewerkt. 
Wethouder Koedam antwoordt dat dit bekend is. De straatverlichting is van de 
gemeente, de elektriciteit wordt geleverd via het elektriciteitsnet van LIANDER en 
daarin zat een probleem. Door bezuinigingen heeft dit bedrijf minder meetwagens 
in bedrijf om de storing in het net op te sporen, waarna vervolgens een ander team 
komt om de storing te verhelpen. Daarom heeft het zo lang geduurd en is het 
gevolg van de privatisering van nutsbedrijven. 
De heer Nijhoff (GBN) vraagt de wethouder of een brief van de gemeenteraad 
voor hem een extra steun in de rug zou kunnen zijn om dit bij LIANDER 
bespreekbaar te maken. 
Wethouder Koedam dankt voor het aanbod, maar verwacht daar nu niet veel 
voordeel van. Hij zal eerst zelf nog eens contact te leggen. 
 
De heer Beukers (LB) vraagt het college om zich sterk te maken bij het 
Waterschap om de watergang rond ’t Kempke te Haaften eens te schonen. Hij zegt 
hierover te zijn aangesproken door burgers. 
Toezegging wethouder Koedam: hij kan hier nu zo geen antwoordt op geven, 
maar zal nagaan wat er vaan de hand is en laat de uitkomst schriftelijk weten aan 
de raad- en commissieleden Ruimte. 

8. Sluiting 
 De voorzitter sluit de vergadering om 21.20 uur. 
 
Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Ruimte 
d.d. 12 april 2012 
 
De raadsgriffier,    De voorzitter, 
 
 
 
 
K.G. Steenbergen    A. Overheul 


